
 

Korsør d. 10.03.2023 

Beretning om lokalbestyrelsens virke i år 2022 

 

Vores dejlige forening er nu fyldt 57 år. Vi har været igennem ekstrem regn – 2 storme og 3 

ugers tørke og nu er foråret på vej. Tak til de ca. 58 parceller der har helårsstatus, fordi de 

holder øje med området. Tak til medlemmerne der benytter vores trailere for at i passer på 

dem. Vores nøgle Box fungerer og der er nu lagt en registreringsattest i boxen på traileren, 

som i skal fremvise hvis i bliver stoppet af politiet. Der har været ca. 700 mennesker 

gennem Aktivitetshuset. Den største del vedr. udlejning, derudover ”Anne mad” hver 14 

dag i vinterperioden, hvor man kan deltage for det beskedne beløb af 40 kr. og skiftes til at 

lave mad og gøre rent efter spisningen. Derud over der kortspil. Der er rygter om at nogle 

vil arrangere gril fest til sommer. Vi håber på at bruge resten af fliserne fra trailerpladsen til 

et fliseareal ved grillen. Der har igen været afholdt 1. hjælps kursus med bla. Brug af 

hjertestarteren med vores fantastiske instruktør Michael og det vil blive gentaget med 

jævne mellemrum. Vi afholdte igen vores nytårstaffel hvor der var fuldt hus. Der vil også 

blive afholdt et velkomstmøde igen efter generalforsamlingen for nye medlemmer. Tak til 

alle brugerne fordi i passer på huset. Som i har bemærket er brugerprisen ved udlejning 

steget til 35 kr. pr. deltager, grundet de større el priser. Vi tilstræber at gøre brugen 

udgiftsneutralt. Vi har afholdt sommer fest med et minimum af fremmødte. Der skal flere til 

hvis det skal gentages i år. Sankthansbålet gik ikke godt grundet vi tog nogle forkerte 

beslutninger i bestyrelsen. Det har vi beklaget og har sagt undskyld. Det skal ikke gentage 

sig. 

 

Vi har fået opgraderet vores vandmålere således at vi kan modtage signalet i klubhuset co. 

Antennen i flagstangen og aflæse forbruget. En stor tak til vores suppleant Gert for hans 

store arbejde og arengement i dette arbejde, det er en uvurderlig hjælp. Det er vigtigt at i 

holder låget på målerbrønden fri. Nogle enkelte skal have en forstærker på låget ” en 

skildpadde”. Det fungerer således at vi får en meddelelse hvis der er et brud eller læk på 

jeres anlæg efter måleren. Er det tilfældet lukker vi for jeres vand i brønden og kontakter 

jer. Vi har haft 8 tilfælde i 2022. Samt vi har fundet 3 tilfælde af utætheder på det fælles 

hovedledningsnet, så vi har decimeret spildet med ca. 3.000 m3. Vandprisen pr. m3 vand er 

29. kr. for 2023 efter SK. Forsynings takster. Afregningen vil blive foretaget som oplyst i 



 

april kvartal, sammen med lokalkontingentet og hovedforeningskontingentet. Vi har igen i 

år fastholdt det samme lokalkontingentet på kr. 653 pr. kvartal, dvs. 2.612kr. for et år eller 

ca. 7 kr. om dagen for herlighederne. 

Vi er nu i gang med at udmatrikulere parcellerne, sammen med landinspektørfirmaet skel, 

efter krav fra SK- Forsyning vedr. tvangskloakeringen. O.F. ejer stadig jorden i alle vores 8 

udstykninger på Sjælland til sammen. I skrivende stund er vores område ikke sendt til 

licitation endnu og vi har fået oplyst at grundet størrelsen kræves det sendt til EU-licitation. 

Vi håber på et dansk firma. Vi regner stadig med at det tidligst er færdigt i 2025. I vil høre 

nærmere når der kommer oplysninger frem. 

Grønt udvalg samt lokalbestyrelsen har haft møde med fåreavleren Niels Hvenegaard vedr. 

Udsættelse af et Gotlandsk moderfår med 2 lam. Rase Gotlandsk pelsfår. På sidste 

generalforsamling blev vi pålagt at arbejde for at få får i æblelunden og få det til 

godkendelse på generalforsamlingen i år. Bestyrelsen har derfor udarbejdet et forslag til 

afstemning og henviser debatten til behandling af forslaget. 

Det er bestyrelsens opfattelse at vores Facebook side ”O.F. Frølunde, fællesskab med 

mening” kører rigtig godt, til gavn for alle. 

I ønskes alle en god sæson i vores dejlige område. Vi vil dog gerne undvære Muldvarper, 

mosegrise og fartsyndere. 

 

Fællesskab med mening 

Lokalbestyrelsen 

 


